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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Johansson (S)

2014/15:506 Cykel och kollektivtrafik

Allt fler människor väljer i dag cykeln framför andra färdmedel. Cykling är ett 
miljövänligt transportsätt som har många fördelar.

På senare tid har det blivit lättare att ta med sig cykel på tåget eller annan 
kollektivtrafik, särskilt i storstäderna. Men möjligheten är fortfarande 
begränsad. Förutsättningarna ser olika ut i olika delar av landet och för olika 
transportmedel. 

Att kunna ta med sig cykel på exempelvis bussar och tåg underlättar för 
människor både i vardagen och på fritiden. Sverige ligger dessvärre efter flera 
andra europeiska länder vad gäller möjligheten att kunna kombinera cykel med 
kollektivtrafik.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Anna Johansson:

Vad tänker statsrådet och regeringen göra för att resenärer lättare ska kunna ta 
med sig cykel i kollektivtrafiken?

………………………………………

Boriana Åberg (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin

Från Riksdagsförvaltningen
2015-05-08
Besvaras senast
2015-05-20 kl. 12.00


